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1. Nyt fra UCN 

• Hvordan er situationen 
Kløve fortalte, at vi desværre mangler studerende på vores uddannelser. På nuværende 
tidspunkt er der også svært for vores dimittender at finde et job efter at de har afsluttet deres 
uddannelse. Et af de tiltag, som vi kigger på, er at vi skal finde flere arbejdspladser for vores 
dimittender.  
 
Designteknologuddannelsen: Der er kommet dimensionering på uddannelsen. Til som-
meroptag 2024 har vi nu 60 studiepladser. Dimensionering er en beslutning fra vores rekto-
rat og bl.a. på baggrund af beskæftigelsestallene. 
 
Digital Konceptudvikling: Vores dimensionering er på 49 studiepladser, men vi modtager 
desværre ikke så mange ansøgere. Vi har optaget ca. 40 studerende de sidste par år. 
 
Frafald:  
Kløve viste tal fra UCNs PowerBI i forhold til frafald på begge uddannelser. Der blev talt om, 
hvad man gør på uddannelserne for at fastholde de studerende. På Designteknolog er man 
startet med Trivsels tiltag. Her blev der nævnt kontaktlærerfunktionen, som man startede 
med i år og som er gået godt i løbet af efteråret. 
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• Strategien 
Kløve fortalte, at vores udfordring er at komme ud til så mange som muligt – lave reklame 
for vores uddannelser og hvad vores dimittender kan arbejde med, når de er færdige hos 
os. 
 

2. Status på året (hvad fik udvalget gjort) 
• Bæredygtighed? 

Vi har arbejdet med dette i udvalget. Vores fokus nu er at implementere bæredygtighed i 
vores studieordning.  
 

• Studieordning 
På Designteknologuddannelsen arbejdes der med den nationale studieordning. Bæredyg-
tighed skal med i den nye studieordning. Kløve viste eksempel på, hvad man har arbejdet 
med i forhold til at få bæredygtighed ind i studieordningen. Den nye nationale studieordning 
er ikke på plads endnu. 
 
Valgfag: Der er kommet forslag til nye valgfag, men på grund af andre opgaver i teamet, har 
vi været nødt til at lægge det til side. Vores 1. semesters studerende har valgt studieretning 
til 2. semester.  Der er en ca. 50/50 fordeling til Design respektive Marketing. 
 
Digital konceptudvikling: Vi er endnu ikke gået i gang med at lave den nye studieordning. 
Kløve og Anne fra Aarhus er sat på sagen i forhold til at kigge på den nye nationale studie-
ordning. 
 
Birgitte og Kløve fortalte om arbejdet med AKKC og hvordan det er gået i løbet af efteråret. 
Til foråret kaster vi os over AAU (5 dage i alt). Birgitte fortalte om forløbet med AAU og un-
dervisning i Datadrevet design. Der har været nogle rigtigt gode møder afholdt mellem UCN 
og AAU.  
 

• Kalender for 2024 (forslag: 2 møder + årsmødet) 
Der blev vedtaget, at der afholdes 2 uddannelsesudvalgsmøder om året (februar/marts + 
september) samt årsmødet, som afholdes i oktober måned. 

 

3. Tema: 
• Skal projekterne laves i virksomheden, dvs. den studerende bliver siddende i virk-

somheden? 
Studerendes kommentar: Det er en rigtig god idé, hvis den studerende bliver siddende i virk-
somheden. Det giver også et godt samarbejde med virksomheden. 
 

• Hvilke muligheder er der for videreuddannelse på AAU? (Kan vi få Tom til at fortælle 
lidt om situationen?) 
Tom Nyvang fortalte om den nye kandidatregel og hvordan AAU arbejder med det. Han for-
talte, at de endnu ikke rigtigt ved, hvordan den nye kandidatregel kommer at påvirke deres 
uddannelser. Der er nedsat en arbejdsgruppe på AAU, hvor man bl.a. arbejder med, hvor-
dan deres kandidatuddannelser skal se ud i fremtiden. Der vil også komme en ny fleksibel 
erhvervskandidatuddannelse. 
 

4. Eventuelt 
RK har sendt mail ud om arrangement på fredag d. 15/12. Et arrangement som de studerende på 

Designteknolog står for. 
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